
Tel: 1-800-267-4427 hvacsales@canarm.ca

TERMS  
For fans/blowers requiring motor and drives - $100.00/fan to a max of 3 fans or consult your sales representative. Canarm will make every effort  
to ship same day but there is no guarantee. If for any reason your order does not ship same day your order will still be expedited without a fee.  
No charge for direct drive fans that are stock. Shipped via Canarm’s preferred carrier(s) prepay and charge. Freight transit times beyond our control. 
Same day shipping availability limited and first come first served.     

canarm.com/hvac Subject to change without notice - 03/21

Same Day shipping orders received after 11:00 AM will be put on the list for the next day, pending availability,  
and will be confirmed immediately. 
 Product must be in stock on the CLASS A LIST 
 
 MOTORS: 
 
Single Phase: 1/4, 1/3, 1/2, 3/4 or 1HP – 115V/230V 
Three Phase: 1/2, 3/4, 1, 2, & 3 HP – 230/460 or 575V

https://www.canarm.com/media/assets/product/images/HVAC/ClassA-Availability/canarm-class-a-availability.pdf


Tel: 1-800-267-4427 hvacsales@canarm.ca

TERMS 
 
Pour les ventilateurs nécessitant un moteur et des entraînements - 100,00 $ / ventilateur jusqu'à un maximum de 3 ventilateurs ou consultez votre 
représentant commercial. Canarm fera tout son possible pour expédier le jour même, mais il n'y a aucune garantie. Si, pour une raison quelconque, 
votre commande n'est pas expédiée le jour même, votre commande sera toujours expédiée sans frais. Pas de frais pour les ventilateurs à 
entraînement direct en inventaire. Sera expédia via le(s) transporteur(s) sélectionné(s) de Canarm, pré-payé et facturé. Le temps de transit du fret est 
hors de notre contrôle. Expédition le jour même est limité. Premier arrivé, premier servi. 

canarm.com/hvac sujet changement sans préavis - 05/21

Les commandes pour expédition le jour même reçues après 11 :00 AM seront ajoutées sur la liste pour le prochain jour, 
selon la disponibilité, et seront confirmées immédiatement. 
Les produits doivent être en inventaire dans la LISTE DE CLASSE A 

MOTEURS: 
 
Monophasé : 1/4, 1/3, 1/2, 3/4 ou 1HP – 115V/230V 
Triphasé: 1/2, 3/4, 1, 2, & 3 HP – 230/460 ou 575V 

https://www.canarm.com/media/assets/product/images/HVAC/ClassA-Availability/canarm-class-a-availability.pdf



